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ЗАПИСНИК 

 
са 17. седнице ИЗВРШНОГ ОДБОРА 

ЗАЈЕДНИЦЕ ЕЛЕКТРОТЕХНИЧКИХ ШКОЛА СРБИЈЕ 
одржане у Београду 15.05.2022. године 

 
 
Председник Заједнице , Ђурађ Бањац је пожелео добродошлицу присутнима на 17. седници Извршног 

одбора у  Београду. Поздравио, проф. Др Веру Петровић, директорку АТУССа, проф. Др Ивану Милошевић, 
руководиоца ВИШЕРа, домаћина састанка, уважене госте Мају Тодоровић, ЗУОВ Гордану Мијатовић, КЛЕТ и 
остале присутне чланове Извршног одбора Заједнице ЕТШ Србије. Ивана Милошевић, домаћин састанка, 
поздравила је све присутне, представила школу и пожелела свима гостопримство у школи и Београду и на 
републичком такмичењу из програмирања. 

Након провере бројног стања, утврђено је да кворум за доношење одлука постоји ( присутно 25 чланова 
ИО), те је предложен и усвојен следећи дневни ред: 

 
ДНЕВНИ РЕД 

 
1. Усвајање Записника са претходне седнице, 
2. Актуелности средњег стручног образовања 
3. Извештаји домаћина са одржаних регионалних такмичења, 
4. Доношење одлуке о броју учесника на XXVI републичком такмичењу, 
5. Текућа питања 

 
 
 

Тачка 1. 
 

 Једногласно је усвојен Записник са 16. Седнице новог сазива Извршног одбора, одржане у Београду 
02.04.2022. године, од стране Извршног одбора Заједнице ЕТШ Србије. 

 
Тачка 2.  
  

     Председник Заједнице Ђурађ Бањац је упознао присутне са актуелностима средњег стручног 
образовања, а затим дао реч Маји Тодоровић. 
Маја Тодоровић, ЗУОВ: 

 Објављен је допуњен и измењен Правилник о стручној спреми наставника и сарадника у подручју рада 
електротехника. У њему су 3 нова звања мастер струковних студија. 

 Савет за стучно образовање је дао позитивно мишљење за НПП за Техничара мултимедија, који је остао 
у подручју рада електротехника.  Очекује се мишљење НПСа. Маја ће послати предлог НППа, како би се 
правовремено урадила подела часова. 

 Крајем месеца се очекује објављивање НППа за Техничара телекомуникационих технологија. 

 У изради је стандард квалификација за Електротехничара електронике, који је у припреми од стране 
радне групе секторског већа за ИКТЕЕиА, које анализира и стандард квалификација техничара 
мехатронике. 

 Практични део пилота државне матуре су веома успешно одржани у школама Заједнице у Новом Саду, 
Вршцу, Земуну и у ЕТШ Никола Тесла Ниш. Презентована је процедура испита и начин оцењивања.  

 Образац за штампање уверења за матурске испите са стандардима квалификација, као и линк за пријаву 
матурских испита за јунски рок се очекују ускоро на сајту ЗУОВа. 

 На сајту ЗУОВа треба пријавити екстерне чланове матуре из редова социјалних партнера и пријавити 
стручно теоријске матурске испите за јуни месец. 

 ЕИТ оглед се још ове године ради матура. 

 Очекује се допис МПНТР за верификацију образовних профила. 
 

Председник Заједнице Ђурађ Бањац је упознао Извршни одбор са дописом МПНТР да наша Заједница достави 
кандидата за члана Савета НОКСа. Предлог председништва за наредни четворогодишњимандат је Бранко 
Суботић, директор ЕТШ „Никола Тесла“ Београд, члан председништва Заједнице. ИО Заједнице је једногласно 
усвојио предлог. 

http://www.zetss.edu.rs/


Тачка 3. 
 
Регионално такмичење ученика из Основа електротехнике 1 и 2, електронике и енергетске електронике 

је одржано 7. Маја 2022. године. Секретар Заједнице, Соколовић Небојша, обавестио је Извршни одбор о 
активностима пре и после такмичења. 

Извештај са регионалног такмичења Актива Београд, одржаног у Техничкој школи „Никола Тесла“ из 
Обреновца , поднела је директор школе Рајка Бабић. Такмичење је протекло регуларно и у складу са 
Правилником о такмичењима ученика. Било је извесних промена у задацима и речењима, које су синхронизоване 
са осталим активима региона. Ђурађ Бањац је похвалио извештај домаћина и организацију такмичења. 

Извештај са регионалног такмичења Актива Нови Сад, одржаног у ЕГШ „Никола Тесла“ из Зрењанина,  
поднео је  председник актива Нови Сад, Марјан Иванов. 

Извештај са регионалног такмичења Актива региона Крагујевац, одржаног у Техничкој школи у 
Деспотовцу, поднео је директорашколе Добрица Стојановић. Такмичење протекло регуларно. Награде 
првопласираним ученицима, исхрана и пиће  у складу са препоруком са седнице Извршног одбора. 

Извештај са регионалног такмичења Актива Ниш, одржаног у Техничкој школи у Врању, поднео је 
директор школе Далибор Богдановић. Председник Актива Ниш, Александар Стевановић је похвалио организацију 
такмичења и у име Актива предложио проширење Извршног одбора, са Техничком школом из Врања, што би 
даље утицало на развој регионалног образовања на југу Србије. Једногласно је прихваћено од стране ИО 
Заједнице. Такође је предложено да се на седници Скупштине, размотри, због малог броја такмичара, отварање 
такмичења из енергетске електронике за све образовне профиле. 

 Укупан број ученика на регионалном такмичењу је 258.  
 Усвојени су извештаји домаћина.  
Са састанака актива региона, Извршни одбор је обавештен о кандидатима за председника Заједнице за 

предстојећу седницу Скупштине. То су: 

 Актив Крагујевац, Мирољуб Сеничић 

 Актив Нови Сад, Марјан Иванов 

 Актив Београд, Бранко Суботић 

 Актив Ниш, Небојша Соколовић 
 
Тачка 4. 
 
Секретар Заједнице је члановима Извршног одбора Заједнице презентовао је  Извршном одбору 

предлог  листу учесника 26. републичког такмичења. Листа је направљена и проширена према Правилнику о 
такмичењима ученика. Коначна листа учесника 26. републичког такмичења са 111 учесника, је једногласно 
усвојена од стране Извршног одбора Заједнице. Анализирани су задаци са регионалног такмичења и предате 
сугестије израђивачима тестова. Истакнут је проблем малог броја такмичара из предмета Енегетска електроника 
и неопходност да се размотри промена Правилника о такмичењима, која би дала могућност такмичења већем 
броју ученика. Такође, на предлог Драгана Туцаковића, треба инсистирати код МПНТР да у кратком року исплати 
домаћинима новчану накнаду за организацију такмичења сходно уговорима. 

 
Тачка 5. 

  
У оквиру текућих питања Ђурађ Бањац је најавио бројне госте на седници Скупштине Заједнице и позвао 

школе да правовремено резервишу смештај. 
Гордана Мијатовић, КЛЕТ, је упознала Извршни одбор са одлуком КЛЕТа да у наредном периоду ради на 

припреми уџбеника за ОЕТ1 и позвала школе Заједнице да обавесте наставнике о томе и о могућности 
сарадничког рада са КЛЕТом у припреми уџбеника, рецензији и евалуацији. 

Директор Техничке школе из Ужица Драган Туцаковић је упутио позив да се нека од наредних седница 
Скупштине Заједнице одржи на Златибору уз организацију школе из Ужица. 

 
   
 

 
 
ПРЕДСЕДНИК ЗАЈЕДНИЦЕ    

                
Проф Ђурађ Бањац   


